
JOAQUIM BALLESTA, UN PRESIDENT DEL 
CER QUE HA ESTAT SEGUIDOR 

INCONDICIONAL DEL TENNIS DE TAULA 
Tots els presidents de la nostra entitat, amb la qual sempre m'he 

sentit i em sentiré identificat, han cobert etapes diferents però totes 
elles han tingut una transcendència en la història del CER, i han 
permès tirar endavant, tot i les dificultats d'algun moment puntual. 

Tots ells em mereixen una gran consideració, com ja vaig fer palès 
amb motiu de la commemoració del 25è aniversari del CER L'ESCALA 
com a club federat de tennis de taula, a la nostra sala d'actes, brillant 
celebració que tingué lloc el 19 de desembre de 1992, sens dubte 
una jornada emotiva i especial. 

De tota manera, com a màxim responsable, des de fa una colla 
d'anys, de la secció originària i més rellevant de l'entitat, el tennis de 
taula, responsabilitat que deixaré el proper 30 de juny, en acabar la 
present temporada 1995-96, com ja vaig comunicar al ÇER i a tota la 
secció fa aproximadament un any, no puc passar per alt que amb qui 
més relació he tingut i el president que més ha estat vinculat i impli-
cat en el tennis de taula ha estat el president de l'últim període, de 
febrer 1992 a febrer 1996, en Joaquim Ballesta. 

Sense deixar en cap moment d'ocupar-se, amb una gran dedica-
ció i gran sentit de la responsabilitat de totes les coses que involu-
craven el CER -valdr ia la pena que els socis valoressin tot el que 
s'ha fet en el CER aquests quatre anys- , en una paraula, posant-se 
al capdavant de tots els fronts i actuant com a autèntic president, ha 
col·laborat amb el tennis de taula amb el dinamisme, empenta i 
caràcter que li són propis, ja demostrat, per altra banda, al servei del 
Futbol Club l'Escala, en etapes anteriors. 

Hi ha qui pot dir que la seva col·laboració ha vingut donada pel fet 
que ell havia jugat a tennis de taula de petit. Però això no és exacta-
ment així, perquè és prou sabut que la majoria d'exjugadors locals no 
continuen vinculats a la secció, cosa que permetria al club disposar 
d'una estructura més sòlida, amb més participació i col·laboració, per 
bé que molts d'aquells segueixen de prop la marxa del club, espe-
cialment el que fa referència a la Divisió d'Honor. 

Precisament, ell va compartir amb l'equip, la temporada 1991-92, 
les inoblidables jornades de l'ascens a divisió d'honor a Almeria i la 
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